



# MERDEKA CAPITAL LIMITED

## 萬德資本有限公司

Member of the Stock Exchange of Hong Kong Ltd. AGV419  
a subsidiary of Merdeka Financial Services Group Limited (Stock code: 8163)

Room 1108-1110, 11/F., Wing On Centre, 111 Connaught Road Central, Hong Kong

香港干諾道中111號永安中心11樓1108-1110室

Tel 電話：(852) 2868 1063 Fax 傳真：(852) 2869 8807

### 申請即時報價服務計劃

#### Application for Real Time Quote Service Plan

本人/吾等現向貴公司申請：

I/We hereby write to apply for:

即時報價服務計劃 Real Time Quote Service Plan		月費 Monthly Charge
<input type="checkbox"/> AASTOCKS 股勝通 + 新股頻道 (增值服務)	AASTOCKS 股勝通服務提供專為香港市場投資者而設的即時市場資訊，包括香港股票及期貨、恒生、紅籌等分類指數、國際市場指數、道瓊斯財經新聞、新華財經財經新聞等，並提供由新鴻基財經資訊提供所有上市公司的基本資料，包括年報、財務比率等。AASTOCKS Quote Winner provides real-time market information such as Hong Kong Stocks and Futures, Hong Kong Stock Indices, World Indices, DJN News and XFNA News via the Internet. It also provides fundamental data of all listed companies such as 5-year annual reports and financial ratios, etc.	港幣 <b>HK\$398</b>

#### 條款及細則：

- ◆ 客戶必需預先繳付有關之按金。即時報價服務計劃的服務費是以一個曆月計算，並於該月底五個工作天前直接於閣下戶口內扣除。本公司將按月以電子郵件提醒客戶存入有關月費。若逾期未能繳付有關費用，本公司有權終止閣下之登入權限，而不作另行通知。
- ◆ 終止使用即時報價服務計劃需於月底前最少七個工作天通知，並將於下一個月一號生效。全數按金將退回給客戶。
- ◆ 即時報價服務計劃由供應商阿斯達克 AASTOCKS 提供。用戶須自行承擔使用即時報價服務計劃之內容的風險。資料如有錯漏而令閣下蒙受損失，本公司概不負責。
- ◆ 萬德資本有限公司保留隨時修改服務費用及/或修訂本協議之條款的權利而無需另行通知。

#### Terms and Conditions:

- ◆ Deposit of real time quote service plan must be paid in advance. The fee of real time quote service plan is charged on a calendar month basis and will be debited from clients account five working days before the end of the month. A reminder of depositing monthly fee will be sent by email to clients. Should there be any insufficient or fund in your account on the due date, we reserve the right to terminate your access right at any time without further notification.
- ◆ To terminate the real time quote service plan, please notify Merdeka Capital Limited at least seven working days before the end of month. The termination will be effective from the first day of the following month onwards. The deposit of real time quote service plan will be refunded to client.
- ◆ The real time quote service plan is provided by AASTOCKS. Subscribers are responsible for the risks of using the information provided. Merdeka Capital Limited shall not be liable for any loss or damage arising from any inaccuracies or omissions.
- ◆ Merdeka Capital Limited reserves the right to adjust the fee and/ or amend any terms and conditions of this application form without further notification.

生效日期：

Effective Date

電郵地址：

Email Address

客戶簽署：

Client Signature

戶口號碼：

Account No.

客戶名稱：

Name of Client

申請日期：

Date

本公司專用	Handle by	Checked by	Approved by	Input by
-------	-----------	------------	-------------	----------